



THE BRITISH SCHOOL
OF GUANGZHOU
A NORD ANGLIA EDUCATION SCHOOL

INTERNATIONAL DAY 2018



Sponsor Packages

International Day is a fun event for both children and adults alike! We are expecting to receive 2000+ guests, offering you access to business professionals from both local and foreign sectors, key leaders of companies and the international communities.

International Day is a charity event, with all proceeds going to Hopeful Hearts.

Diamond Package (4000RMB or more cash Donation/ Raffle Prize worth over 6,000RMB each)

- Company Logo placed in the most prominent position on all printed materials
- Hourly announcements throughout the day from the School MCs, thanking you and your company
- 8 free entrance tickets
- 2 Promotional stalls

Post-Event

- BSG Wechat posts (more than 5,000 subscribers)
- Head line thank you Wechat posts
- EDM posts (BSG parents and alumni 2000+)
- Full-page advert and thank you message in December's school newsletter 2018/19 (professionally produced /edited and sent to over 2500 current parent email addresses plus distributed in hard copy within school to all visitors and posted through other marketing channels that include our main website, Wechat accounts and on Facebook/Twitter for International alumni and friends to share)
- A personalised letter of appreciation noting your contribution to the event.



Follow us!

#ID2018





THE BRITISH SCHOOL
OF GUANGZHOU
A NORD ANGLIA EDUCATION SCHOOL

INTERNATIONAL DAY 2018



Platinum Package (3000RMB or more cash Donation/ Raffle Prize worth over 5000RMB each)

- Company Logo placed on all printed materials
- Hourly announcements throughout the day from the School MCs, thanking you and your company
- 4 free entrance tickets
- 1 Promotional stall

Post-Event

- BSG Wechat posts (more than 5,000 subscribers)
- EDM posts (BSG parents and alumni 2000+)
- Half-page advert and thank you message in December's school newsletter 2018/19 (professionally produced /edited and sent to over 2500 current parent email addresses plus distributed in hard copy within school to all visitors and posted through other marketing channels that include our main website, Wechat accounts and on Facebook/Twitter for International alumni and friends to share)
- A personalised letter of appreciation.





THE BRITISH SCHOOL
OF GUANGZHOU
A NORD ANGLIA EDUCATION SCHOOL

INTERNATIONAL DAY 2018



Gold Package (2000RMB or more cash Donation/ Raffle Prize worth over 4000RMB each)

- Company Logo placed on all printed materials
- Recognition throughout the event
- 4 free entrance tickets
- 50% off your booth

Post-Event

- BSG Wechat posts (more than 5,000 subscribers)
- EDM posts (BSG parents and alumni 2000+)
- ¼ page advert and thank you message in December's school newsletter 2018/19 (professionally produced /edited and sent to over 3000 current parent email addresses plus distributed in hard copy within school to all visitors and posted through other marketing channels that include our main website, Wechat accounts and on Facebook/Twitter for International alumni and friends to share)
- A personalised letter of appreciation.

Bar/Restaurant Sponsor Package (Meal voucher for 2 people or more)

- Company Logo placed on all printed materials
- 2 free entrance tickets
- 20% off your booth

If you are interested in becoming a sponsor for International Day 2018, please contact:

Jean Liu (English & Chinese Speaking)
Jean.liu@bsg.org.cn
+86(20)8709 4788 ext. 2030





THE BRITISH SCHOOL
OF GUANGZHOU
A NORD ANGLIA EDUCATION SCHOOL

INTERNATIONAL DAY 2018



成为我们的赞助商

广州英国学校国际日是家长和孩子们都喜欢的一次有趣的活动!活动预期会有超过2000的来宾,同时也将创造您与本地或国际领域的业务专家及国际社区的互动机会。国际日是一项慈善活动,此次活动中所有盈利将捐赠于“希望的心”

钻石级赞助商(赞助4000元以上现金捐款或每份价值高于6000元的抽奖礼品)

- 公司标志印刷在所有宣传资料的最佳位置
- 主持人于全程活动中口头鸣谢
- 赠送8张入场券
- 2个促销摊位

Post-Event

- BSG 微信海报(超5000订阅者)
- 头版感谢微信海报
- 电子海报宣传(超2000的英国学校家长及校友)
- 在12月份校刊上刊登整页宣传广告及感谢信息(专业制作/编辑并发送给超过2500个现有的家长电子邮件地址,同时会有印刷版的校刊在学校内提供给所有访问者,以及通过其他宣传渠道发布(包括我校的主网站,微信公众号和Facebook/Twitter的国际平台)分享给校友和朋友!)
- 学校专属感谢信



Follow us!
#ID2018





THE BRITISH SCHOOL
OF GUANGZHOU
A NORD ANGLIA EDUCATION SCHOOL

INTERNATIONAL DAY 2018



白金级赞助商 (赞助3000元以上现金捐款或每份价值高于5000元的抽奖礼品)

- 公司标志印刷在所有宣传资料上
- 主持人于全程活动中口头鸣谢
- 赠送4张入场券
- 1个促销摊位

Post-Event

- BSG 微信海报 (超5000订阅者)
- 电子海报宣传 (超2000的英国学校家长及校友)
- 在12月份校刊上刊登半页宣传广告及感谢信息 (专业制作/编辑并发送给超过2500个现有的家长电子邮件地址, 同时会有印刷版的校刊在学校内提供给所有访问者, 以及通过其他宣传渠道发布 (包括 我校的主网站, 微信公众号和Facebook/Twitter的国际平台) 分享给校友和朋友!)
- 来自学校的专属感谢信





THE BRITISH SCHOOL
OF GUANGZHOU
A NORD ANGLIA EDUCATION SCHOOL

INTERNATIONAL DAY 2018



黄金级赞助商 (赞助2000元以上现金捐款或每份价值高于4000元的抽奖礼品)

- 公司标志印刷在所有宣传资料上
- 主持人于活动中口头鸣谢
- 赠送4张入场券
- 5折摊位预定

Post-Event

- BSG 微信海报 (超5000订阅者)
- 电子海报宣传 (超2000的英国学校家长及校友)
- 在12月份校刊上刊登4分之一页宣传广告及感谢信息 (专业制作/编辑并发送给超过2500个现有的家长电子邮件地址, 同时会有印刷版的校刊在学校内提供给所有访问者, 以及通过其他宣传渠道发布 (包括我校的主网站, 微信公众号和Facebook/Twitter的国际平台) 分享给校友和朋友!)
- 学校专属感谢信

酒吧 / 餐厅赞助 (2人及以上的用餐券)

- 公司标志印刷在所有宣传资料上
- 赠送2张入场券
- 8折摊位预定

If you are interested in becoming a sponsor for International Day 2018, please contact:

Jean Liu (English & Chinese Speaking)
Jean.liu@bsg.org.cn
+86(20)8709 4788 ext. 2030



THE BRITISH SCHOOL
OF GUANGZHOU
A NORD ANGLIA EDUCATION SCHOOL

INTERNATIONAL DAY 2018



스폰서 되기

인터내셔널 데이는 학생들과 가족 분들 모두에게 즐거움을 드리는 이벤트입니다!

행사당일 현지와 외국인 기업, 인터내셔널 커뮤니티를 포함하여 2000명 이상의 방문객 수를 예상하고 있습니다. 인터내셔널 데이는 자선 행사이며 모든 수익을 자선단체인 Hopeful Heart에 기부할 것입니다.

다이아몬드 패키지 (4000 RMB 이상 현금 기증 또는 6000RMB이상의 상품 기증)

- 안내물 최상의 위치에 회사 로고 광고
- 행사당일 매시간 회사 광고
- 8 * 행사 입장권
- 2* 프로모션 부스

Post-Event

- BSG 위챗 홍보 (가입자 5,000명 이상)
- 위챗 헤드라인 감사의 포스트
- EDM 포스트 (BSG 학부모 및 학우 2000명 이상)
- 2018/19학년 12월호 교내 책자에 무료 전면 광고 및 감사의 편지 (전문적인 편집, 2500명 이상의 재학생 학부모에게 이메일 전송, 학교 방문객에게 책자 배부, 학교 홈페이지/위챗/페이스북/트위터 등 SNS 채널 공유)
- 학교의 감사편지 증정



Follow us!
#ID2018





THE BRITISH SCHOOL
OF GUANGZHOU
A NORD ANGLIA EDUCATION SCHOOL

INTERNATIONAL DAY 2018



플래티넘 패키지 (3000RMB이상 현금 기증 또는 5000RMB이상의 상품 기증)

- 안내물에 회사 로고 광고
- 행사당일 회사 광고
- 4* 행사 입장권
- 1* 프로모션 부스

Post-Event

- BSG 위챗 홍보 (가입자 5,000명 이상)
- 위챗 헤드라인 감사의 포스트
- EDM 포스트 (BSG 학부모 및 학우 2000명 이상)
- 2018/19학년 12월호 교내 책자에 무료 ½ 페이지 광고 및 감사의 편지 (전문적인 편집, 2500명 이상의 재학생 학부모에게 이메일 전송, 학교 방문객에게 책자 배부, 학교 홈페이지/위챗/페이스북/트위터 등 SNS 채널 공유)
- 학교의 감사편지 증정





INTERNATIONAL DAY 2018



골드 패키지 (2000RMB 이상 현금 기증 또는 4000RMB 이상의 상품 기증)

- 안내물에 회사 로고 광고
- 행사당일 회사 광고
- 4* 행사 입장권
- 50% 부스가격 할인

Post-Event

- BSG 위챗 홍보 (가입자 5,000명 이상)
- EDM 포스트 (BSG 학부모 및 학우 2000명 이상)
- 2018/19학년 12월호 교내 책자에 무료 ¼ 페이지 광고 및 감사의 편지 (전문적인 편집, 2500명 이상의 재학생 학부모에게 이메일 전송, 학교 방문객에게 책자 배부, 학교 홈페이지/위챗/페이스북/트위터 등 SNS 채널 공유)
- 학교의 감사편지 증정

Bar/Restaurant 스폰서 패키지 (2인 이상의 식사권)

- 안내물에 회사 로고 광고
- 2* 행사 입장권
- 20% 부스가격 할인

2018 인터내셔널 데이의 스폰서가 되기를 희망하시는
분들은 다음으로 연락 주시기 바랍니다.

Jean Liu (English & Chinese Speaking)

Jean.liu@bsg.org.cn

+86(20)8709 4788 ext. 2030

